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Council meeting of 13 November 2002

Motion on “Reducing electricity and gas tariffs”

Hon Fred LI Wah-ming has given notice to move the attached motion
on “Reducing electricity and gas tariffs” at the Council meeting of 13 November
2002.  The President has directed that “it be printed in the terms in which it was
handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council
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2002年年年年11月月月月13日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

李華明議員就李華明議員就李華明議員就李華明議員就“調低電力及煤氣收費調低電力及煤氣收費調低電力及煤氣收費調低電力及煤氣收費”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請政府盡快與兩間電力公司及煤氣公司磋商，鼓勵各機構因應其個別營
運情況，調低收費或向用戶提供優惠，以減輕市民及工商界的負擔。”

(Translation)

Motion on “Reducing electricity and gas tariffs”
to be moved by Hon Fred LI Wah-ming

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 13 November 2002

Wording of the Motion

“That this Council urges the Government to expeditiously discuss with the two power
companies and Town Gas and encourage them to take account of their respective
operating conditions and reduce their tariffs or offer concessions to users, thereby
alleviating the burden on the public and the commercial and industrial sectors.”


